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                 OBEC ARNUTOVCE 
             Arnutovce 64, 053 13 Arnutovce 
                                              
                                            ZÁPISNICA  

z 24. zasadnutia OZ v Arnutovciach, konaného dňa 30.8.2021  
                                (pondelok) o 17:00 hod. v budove obecného úradu v Arnutovciach 

PRÍTOMNÍ:  
- starostka obce: Mgr. Zuzana Toporcerová 
- prítomní poslanci: MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová, 

Mgr. Miroslav Pomajdík 
- neprítomní poslanci: Rastislav Frankovič, Marek Macala 
- ďalší prítomní: PhDr. Martin Gonda, zapisovateľ, Dana Hojnošová, kontrolórka, Mgr. Mária Ondirková 

 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Zmena prevádzky MŠ 

5. Oboznámenie s Organizačným poriadkom OcÚ 

6. Návrh Plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2021 

7. Odmena pre kontrolórku obce 

8. Žiadosť pani Mgr. Márie Ondirkovej na odkúpenie pozemku  

9. Žiadosť pani Kataríny Hrubiznovej na rekonštrukciu oplotenia na cintoríne 

10. Rôzne 

- Geodetické zameranie parcely CKN 1085/14 
- Pozemkové úpravy v katastrálnom území Arnutovce 
- Autobusové zastávky – dofinancovanie dotácie z KSK 
- Vysporiadanie pozemkov – cesta pri súpisných číslach 44, 45, 77 
- Informácia ohľadom možnosti odkúpenia bytovky 
- Dovybavenie inventára sály obecného úradu  

11. Záver 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  
Rokovanie obecného zastupiteľstva viedla pani starostka obce Mgr. Zuzana Toporcerová, ktorá konštatovala 

prítomnosť piatich poslancov.  
 
K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa 
Za zapisovateľa bol určený PhDr. Martin Gonda. Overovateľmi zápisnice boli určení poslanci Katarína Hrubiznová 
a Mgr. Peter Roxer. 

 
Návrh uznesenia č. 188/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje zapisovateľa PhDr. Martina Gondu 
a overovateľov zápisnice Katarína Hrubiznová a Mgr. Peter Roxer. 
Hlasovanie (17 05 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 188/8/2021 bolo prijaté. 
 
K bodu č. 3 - Schválenie programu zasadnutia 
Rokovanie najprv začalo schválením programu podľa pozvánky a následne bolo možné pridať zmenu programu, 
ktorú navrhla pani starostka. 
 
Návrh uznesenia č. 189/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje program zasadnutia OZ v znení 
doručenej pozvánky. 
Hlasovanie (17 08 hod.):   
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ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 189/8/2021 bolo prijaté. 

Pani starostka navrhla do programu zapracovať nasledovné zmeny.  

Návrh uznesenia č. 190/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje zmenu programu: Nový bod č.10 

– Splátka úveru, nový bod č. 11 – Rozpočtové opatrenie č. 1/2021, nový bod č.12 – Rozpočtové opatrenie č. 2/2021, 

nový bod č. 13 – Kontrola uznesení z posledného OZ. 

Hlasovanie (17 10 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 190/8/2021 bolo prijaté. 

K bodu č. 4 – Zmena prevádzky MŠ 

Na rokovanie OZ bola písomné pozvaná pani riaditeľka MŠ Martina Pekariková, tá pred rokovaním OZ oznámila, že 
sa ospravedlňuje a na OZ sa nezúčastní zo zdravotných dôvodov. Pani starostka informovala poslancov, že aktuálne 
máme len 5 detí v hmotnej núdzi, spolu bude možno 10 detí, ktoré by dostali dotáciu na stravu a 4 deti sa ešte 
preverujú cez Úrad práce. Dotácie na stravu sú pre financovanie MŠ dôležitou zložkou. Ako viem, v MŠ máme 
dlhodobo nízky počet detí a vysoké prevádzkové náklady. To je dôvod zmeny prevádzky MŠ z celodennej na 
poldennú. Pani kontrolórka Dana Hojnošová informovala poslancov o nákladoch v MŠ za posledné 3 roky. Najvyššie 
náklady boli v roku 2020, no ako vysvetlila, je tam zarátané odchodné bývalej pani riaditeľky. V roku 2018 tvorili 
náklady na MŠ 56 000,- Eur, v ďalšom roku 66 000,- Eur. Pani kontrolórka položila otázku, že je potrebné sa zamyslieť, 
či pri tak nízkom počte detí je rentabilná prevádzka MŠ, no dodala, že MŠ je prínosom po výchovnej stránke a tak 
určite nemyslí na jej zatvorenie. Ďalej pokračovala pani starostka Mgr. Zuzana Toporcerová, ktorá konštatovala, že 
normatív na žiaka sa nemenil od roku 1995. Nie je za zrušenie MŠ, ale teraz pre nízky počet detí a vysoké prevádzkové 
náklady je potrebné konať, v ďalšom roku sa môžeme vrátiť k celodennej prevádzke. Pri poldennej prevádzke sa 
znížia náklady na jedno pracovné miesto učiteľky, ušetriť sa dá aj nižšom úväzku vedúcej jedálne, resp. oddelení 
funkcie vedúcej jedálne a kuchárky.  
Nasledovala diskusia poslancov, kde Ing. Martina Poláková konštatovala, že popoludní do MŠ chodí veľmi málo detí, 
niekedy boli len 4 deti, čo vyplývalo z predloženej dochádzky, ktorú mali poslanci k dispozícii. Poslankyňa Katarína 
Hrubiznová hovorila o svojej známej, ktorá robí v inej MŠ a je veľmi aktívna, sama hľadá a motivuje rómskych žiakov.  
MUDr. Štefan Zelený pripomenul, že ide hlavne o ekonomický dôvod, myslí si, že odmeny a platy v našej MŠ sú tak, 
ako majú byť podľa zákona. Škoda, že neprišla na zastupiteľstvo samotná pani riaditeľka, konštatoval. Mgr. Peter 
Roxer povedal, že keď jemu v ZŠ klesne počet žiakov, tak riaditeľ zlúči triedy a on robí inú prácu, rovnako konštatoval, 
že v MŠ je podľa evidencie dochádzky málo detí v popoludňajších hodinách. Mgr. Miroslav Pomajdík tiež konštatoval, 
že mu tu chýba riaditeľka MŠ, lebo chce poznať pohľad všetkých strán, preto to nevie spravodlivo posúdiť, je však 
zástanca celodennej prevádzky.  
 
Návrh uznesenia č. 191/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí so zmenou prevádzky MŠ 
v Arnutovciach z celodennej prevádzky na poldennú prevádzku počnúc školským rokom 2021/2022 z dôvodu 
vysokých prevádzkových nákladov a nízkej návštevností detí.  

Hlasovanie (17 15 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 1 Mgr. Miroslav Pomajdík 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 191/8/2021 bolo prijaté. 

K bodu č. 5 – Oboznámenie s Organizačným poriadkom OcÚ 
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Pani starostka informovala, že z dôvodu zmeny prevádzky MŠ na poldennú sa vykonali v Organizačnom poriadku 

OcÚ nasledovné zmeny: zruší sa 1 miesto učiteľa a kumulovaná funkcia vedúcej ŠJ a kuchárky. Zároveň sa vytvoria 

samostatné pracovné pozície: - kuchárka (73,3% úväzok, t. j. 5,5 hod. denne, 27,5 hod. týždenne), - vedúca ŠJ (26,7% 

úväzok, t. j. 2 hod. denne, 10 hod. týždenne.  

Návrh uznesenia č. 192/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie zmeny vykonané 

v Organizačnom poriadku OcÚ.  

Hlasovanie (17 20 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 192/8/2021 bolo prijaté. 

K bodu č. 6 – Návrh Plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2021 

Tento bod predložila pani kontrolórka. Návrh kontrolnej činnosti dostali poslanci a bol zverejnený aj na webstránke 

obce. Poslancom oznámila, že okrem plánu kontrol ju môžu poveriť aj inými kontrolami, no plán, ktorý vypracovala 

prierezovo zasahuje do najdôležitejších oblastí chodu obce.  

Návrh uznesenia č. 193/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na 2. 

polrok 2021 predložený hlavnou kontrolórkou obce.  

Hlasovanie (17 25 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 193/8/2021 bolo prijaté. 

K bodu č. 7 - Odmena pre kontrolórku obce 

Pani starostka poslancom vysvetlila, že tým, že prebehli voľby na kontrolórku obce a pani Hojnošovej sa začalo nové 
funkčné obdobie, navrhuje aby mala rovnako k mesačnému platu odmenu v čistom 5,- Eur.  

Návrh uznesenia č. 194/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje osobný príplatok kontrolórke 

obce vo výške 5 Eur/mesiac v čistom od 1.9.2021.  

Hlasovanie (17 35 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 194/8/2021 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 8 - Žiadosť pani Mgr. Márie Ondirkovej na odkúpenie pozemku  

Pani starostka informovala poslancov, že pred rokom prerokovali a odporúčali predať obecný pozemok v cene 

znaleckého posudku pre žiadateľa Vincenta Ondirka. Znalecký posudok obec má, no žiadosť o odkúpenie mal podať 

majiteľ susedného pozemku, teda pani Mgr. Mária Ondirková. Tá žiadosť predložila a poslancov informovala, že by 

bola rada ak by obec pozemok predala naspäť rodine Ondirkovej. Cenu rešpektuje, musí sa teraz prihliadať na cenu 

znaleckého posudku. Ak by si mala vybrať dlhodobý nájom alebo predaj, zvolila by si radšej predaj. Poslanci sa pýtali 

na zasadené tuje a oplotenie pozemku. Pani Mgr. Ondriková vysvetlila, že oplotenie nie je spevnené so zemou, je to 

len dočasné, aby si chránili zaparkované autá, pri budovaní oplotenia pôjdu tuje preč. Poslanci pripomenuli svoju 

požiadavku na priehľadné oplotenie, ktoré neskomplikuje dopravnú situáciu na križovatke. MUDr. Štefan Zelený 

navrhol, aby sa podmienka na prehľadnosť oplotenia zapracovala do kúpnej zmluvy. Poslanci teraz schválili zámer 

predať obecný pozemok, tento zámer sa musí zverejniť. O samotnej zmluve sa bude rokovať na ďalšom 

zastupiteľstve.   
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Návrh uznesenia č. 195/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí so zámerom predať pozemok na 

parcele CKN 65/2 v k.ú. Arnutovce, záhrada o výmere 186 m2, zapísaná na LV č.1 v cene znaleckého posudku 9,23 

Eur za 1m2. 

Hlasovanie (17 40 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 195/8/2021 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 9 - Žiadosť pani Kataríny Hrubiznovej na rekonštrukciu oplotenia na cintoríne 

Pani Katarína Hrubiznová poslala na obec žiadosť o opravu plota na cintoríne, ktorý susedí s jej pozemkom. Poslanci 

si preštudovali aj priloženú fotodokumentáciu. Kamenný múr je v havarijnom stave, drobí sa, vypadávajú z neho 

kamene, celé oplotenie je tak nestabilné. Pani Hrubiznová navrhla dve možnosti: 1.) buď si zbúra plot obec a ona si 

postaví nový, alebo 2.) dohoda s obcou, že obec spraví múrik a ona si spraví vrchný diel, ktorý bude neprehľadný 

z plechu, tak ako je to smerom k potoku, a tak ako by to malo byť na cintorínoch, že oplotenie zabezpečuje súkromie 

susedom. Poslankyňa Ing. Martina Poláková bola za druhú možnosť, nech obec spraví betónový múr, tak ako je to 

v inej časti cintorína, tak to malo byť spravené na všetky strany a bolo by to neprehľadné do susedných záhrad. Za 

toto riešenie sa v diskusii vyjadrili všetci poslanci, ktorí súhlasili riešiť tento havarijný stav.  

Návrh uznesenia č. 196/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí s výstavbou pevnej betónovej časti 

oplotenia na cintoríne.  

Hlasovanie (17 55 hod.):   

ZA: 4    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Mgr. Miroslav Pomajdík 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 1  Katarína Hrubiznová 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 196/8/2021 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 10 – Splátka úveru 

Pani starostka informovala, že pozastavené splácanie starého úveru by sa mohlo opäť splácať, jednorázovo je teraz 

možné vyčleniť 3 000,- Eur.  

Návrh uznesenia č. 197/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach súhlasí so splátkou municipálneho úveru vo 

výške 3 000,- Eur.  

Hlasovanie (18 05 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 197/8/2021 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 11 - Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 

Pani ekonómka pripravila rozpočtové opatrenie, ktoré nemení celkový rozpočet, upresňujú sa iba jednotlivé položky 

v rámci rozpočtu. To isté platí aj pri rozpočtovom opatrení č. 2/2021. Obidva rozpočtové opatrenia mali poslanci na 

rokovaní k dispozícii.  

Návrh uznesenia č. 198/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2021.   

Hlasovanie (18 10 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 
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PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 198/8/2021 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 12 - Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

Návrh uznesenia č. 199/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 

2/2021.   

Hlasovanie (18 15 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 199/8/2021 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 13 - Kontrola uznesení z posledného OZ 

Tento bod predstavila pani kontrolórka, ktorá vykonala kontrolu prijatých uznesení z 22.6.2021, pričom konštatovala 

splnenie uznesení, išlo o projekt MOPS a voľbu kontrolóra. 

Návrh uznesenia č. 200/8/2021: Obecné zastupiteľstvo v Arnutovciach berie na vedomie kontrolu uznesení 

z 22.6.2021.    

Hlasovanie (18 20 hod.):   

ZA: 5    MUDr. Štefan Zelený, Mgr. Peter Roxer, Ing. Martina Poláková, Katarína Hrubiznová,  
Mgr. Miroslav Pomajdík 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÍ: 2 Marek Macala, Rastislav Frankovič 

UZNESENIE č. 200/8/2021 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 14 – Rôzne 

Geodetické zameranie parcely CKN 1085/14 – geodét zameral 4 body, zistilo sa, že občania sú v obecných 

pozemkoch, teraz je to otázka na poslancov obce, čo robiť ďalej. Buď kúpa alebo zámeny ...  MUDr. Zelený navrhol, 

aby sa dal spraviť znalecký posudok na cenu pozemkov na danej parcele.   

Pozemkové úpravy v katastrálnom území Arnutovce – prvé zhromaždenie účastníkov pozemkových úprav bolo 

v sále obecného úradu dňa 29.7.2021, kde sa zvolilo predstavenstvo: Mgr. Zuzana Toporcerová – zástupca obce, 

Mgr. Mária Ondirková, predsedníčka, Ľuboš Zaremba, podpredseda, Janka Čikovská, člen, Anna Pagáčová, člen. 

Náhradníci: Anna Mederiová, Slovenský pozemkový fond – Ing. Alexandra Leskovjanská – poverená zastupovaním.  

Pani starostka na stretnutí nebola, z dôvodu PN, informovala však, že z vyše 200podielníkov prišlo na prvé 

zhromaždenie iba 19.   

Autobusové zastávky – dofinancovanie dotácie z KSK - obec na rekonštrukciu dvoch autobusových zastávok žiadala 

Košický samosprávny kraj dotáciu vo výške 9 450,- Eur. Koncom augusta prišlo vyrozumenie, že dotácia prešla, no 

bude poskytnutých 3 500,- Eur. Pôvodne chcela pani starostka žiadať OZ o dofinancovanie projektu, ktorý rátal 

s výmenou starých zastávok za dva nové moderné. Teraz musí, žiaľ, oznámiť, že projekt sa nebude realizovať, pre 

obštrukcie urbáru. Lesné a pozemkové spoločenstvo Arnutovce, v zastúpení Ing. Ľuboslava Mederiho, ako vlastník 

pozemku nedalo obci súhlas na vykonanie rekonštrukcie autobusových zastávok. Obec už v máji požiadala predsedu 

spoločenstva o súhlas s rekonštrukciou. Odpoveď prišla, ale nie súhlas. Pani starostka v snahe aby neprepadla 

dotácia osobne navštívila predsedu urbáru na Okresnom úrade Spišská Nová Ves, kde prisľúbil dať súhlas, čo najskôr. 

Nakoniec prišla odpoveď, že predseda nemôže vydať súhlas a môže to spraviť iba valné zhromaždenie, ktoré však 

nebolo zvolané. Súhlas majiteľa pozemku je potrebný pre dokončenie ohlásenia stavby na stavebnom úrade. Pani 

starostka konštatovala, že ju mrzí, že prídeme o dotáciu a rovnako, že urbár nespolupracuje s obcou na projekte, 

ktorého výsledok by slúžil aj členom urbára.  
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Dovybavenie inventára sály a kuchyne - pani starostka informovala, že hygiena vyžaduje dobudovanie výlevky 

v kuchyni, ktorá je v sále obecného úradu, iba tak nám schváli Prevádzkový poriadok kuchyne. Pri poslednej akcii sa 

zistilo, že podlaha v kuchyni sa dosť šmýka. Ďalej pani starostka informovala o pláne dovybaviť sálu a to dokúpením 

stolov, reprezentačných stoličiek, bodových svietidiel na bočné steny a rozmýšľa aj nad závesmi. Cenové ponuku na 

stoličky mali poslanci na rokovaní k dispozícii.   

Informácia ohľadom možnosti odkúpenia bytovky a vyhotovenie Urbanistickej štúdie obce – pani starostka 

informoval poslancov, že na obecný úrad prišli Ing. Arch. Juraj Molčan zo spoločnosti Molčan Architekt a hovorili 

o možnostiach odkúpenia bytovky pre potreby obce napríklad: ZŠ, komunitné centrum. Bytovka je v súčasnosti na 

predaj, na internete je cena 168 000,- Eur.  Na takúto investíciu však obec nemá peniaze a ani by nedostala úver. 

Navyše by bolo potrebné vyčísliť, koľko by ešte obec musela investovať do bytovky ak by tam chcela prevádzkovať 

napríklad školu. Je to možno otázka budúcnosti, ale nie dnešných dní.  

 Na záver pani starostka poďakovala prítomným poslancom za účasť na tomto zasadnutí.  

V Arnutovciach, dňa 31.8.2021     
                                                                     
Zapísal:    PhDr. Martin Gonda 
 
Zápisnicu overili:   Mgr. Peter Roxer                                                                                  Mgr. Zuzana Toporcerová  

Katarína Hrubiznová                                                                                    starostka obce 


